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Interne memo 
 
 

Aan  Regiegroep   
Van  Berry van 't Westeinde 
Onderwerp  Nota grondbeleid 
Datum 23 april 2019 
Afschrift aan  

 
Beste regiegroep,  
 
 
In de regiegroep is op 9 april gesproken over de agendering van het grondbeleid. Afgesproken is via 
de mail te inventariseren wat u graag wilt bespreken t.a.v. het grondbeleid.  
 
Alleen van Lijst Riel Goirle is op dit moment een reactie ontvangen. (Zie hieronder).  
 
Geconstateerd is dat het grondbeleid voor een groot deel wordt bepaald wat je ermee wilt bereiken. 
Een groot deel van die doelstellingen wordt door de raad bepaald in de Woonvisie die nu in 
voorbereiding is.  
Zie onder andere de afsluitende samenvatting van Lijst Riel Goirle: ‘Sluit het bestaande grondbeleid 
nog aan bij de huidige en toekomstige bouwontwikkelingen en groei van de gemeente Goirle?’ 
Daarom lijkt het verstandig om eerst de woonvisie vast te stellen en daarna te kijken of het 
instrumentarium dat het grondbeleid biedt hierop aansluit. Dit betekent dat het verstandig is om het 
grondbeleid in de planning op te schuiven - zodat discussies niet door elkaar heen lopen. 
 
Vraag aan de regiegroep 
Kunt u ermee instemmen om de behandeling van het grondbeleid door te schuiven tot na 
vaststelling van de woonvisie? 
  
 

 
Van: Liselotte Franssen [mailto:liselotte.franssen@ziggo.nl]  

Verzonden: dinsdag 16 april 2019 14:47 
Aan: Westeinde, Berry van t 

CC: 'Paul Brouwers'; Erik Schellekens; Mark Verhoeven; ceespelkmans@gmail.com; Frans Theys; 

liselotte.franssen@ziggo.nl 
Onderwerp: RE: grondbeleid 

 
Hallo Berry, 
 
Voor LRG mag het gesprek gaan over: 
-Strategie vd gemeente op langere termijn voor het verwerven van gronden en ontwikkelen 
bouwplannen 
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-Grondprijs is een uitgangspunt voor te realiseren plannen, hoe kan de raad sturen bij het 
ontwikkelen/bouwen voor de juiste prijs/doelgroep 
-Hoeveel invloed heeft de raad op toewijzing (bijv. anti speculatiebeding) als er geen eigen gronden 
zijn  
-Welke invloed hebben grondspeculaties op de ontwikkeling van bouwplannen en eventueel 
verwerven van gronden 
-Als de gemeente gronden verwerft, is er voldoende kennis en capaciteit binnen het gemeentelijk 
apparaat om bouwplannen te realiseren 
De vraag die uiteindelijk door de raad beantwoord moet worden is ‘Sluit het bestaande grondbeleid 
nog aan bij de huidige en toekomstige bouwontwikkelingen en groei van de gemeente Goirle?’ 
 
Met vriendelijke groet, 
Liselotte Franssen 
 
 


